
Obecné   z a s t u p i t e ľ s t v o   v Ini 

 

 
 

 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Ini, konaného dňa 

9.12.2024 
 

Bod 1 Otvorenie zasadnutia, schválenie programu 

Na úvod p. starosta Mgr. Adrián Juhás, MBA privítal poslankyne, poslancov, hlavného kontrolóra, 

zamestnancov a hostí. Otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva v Ini. Požiadal  o vypnutie 

zvonenia na mobilných telefónoch.   

Pán starosta uviedol, že program všetci dostali, bol súčasťou pozvánky. 

  

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje program zasadnutia 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. I. 

 

Bod 2 Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 Pán starosta do návrhovej komisie navrhol členov v zložení: Simona Szabóová a Marek Hentek  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje členov návrhovej komisie 

Pán starosta  za zapisovateľku určil pani Ivanu Bahík a za overovateľov zápisnice určil: Filip Žák 

a Richard Vallo 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice.  

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. II. 

 

Bod 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

Pán Obický, hlavný kontrolór obce prečítal kontrolu plnenia uznesenia zo 

dňa 2.9.2024.  Plnenie uznesení tvorí prílohu zápisnice. 

Spýtal sa, či sú k uzneseniam nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č.III. 

 

Bod 4 Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2025-2027 

Pán Obický, hlavný kontrolór obce prečítal zhrnutie stanoviska k návrhu rozpočtu na roky 2025-

2027, materiál poslanci obdržali domov pred zastupiteľstvom. Opýtal sa, či sú k návrhu nejaké 

doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini  berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce Iňa k návrhu 



rozpočtu.  

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. IV. 

 

Bod 5 Návrh rozpočtu na rok 2025 a viacročného rozpočtu na roky 2026-2027 

Pani účtovníčka Ivana Bahík predniesla návrh rozpočtu na rok 2025 a na roky 2026-2027. Poslanci 

materiál obdržali aj domov pred zastupiteľstvom. Opýtala sa, či sú k návrhu nejaké doplňujúce 

návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. Návrh rozpočtu bol zverejnený 15 dní pred konaným 

zastupiteľstvom  a je prílohou zápisnice. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje návrh  rozpočtu na rok 2025 a berie na vedomie návrh 

rozpočtu na roky 2026-2027.  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. V. 

 

Bod 6 Hospodárenie obce v roku 2024 a rozpočtové opatrenie č. 3/2024 

Pani účtovníčka Ivana Bahík predniesla informácie o hospodárení obce v roku 2024. Zároveň 

predniesla návrh na rozpočtové opatrenie č. 3/2024 nakoľko, niektoré položky v rozpočte neboli 

uvažované a rozpočtované, niektoré boli prečerpané. Položky boli popísané, zdôvodnené 

a upravené podľa skutočnosti. Materiál poslanci obdržali aj domov pred zastupiteľstvom. Návrh 

na zmenu rozpočtu tvorí prílohu zápisnice. 

  

Obecné zastupiteľstvo v Ini  berie na vedomie informáciu o plnení rozpočtu za 3Q 2024.  

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3/2024 podľa predloženého návrhu. 

Prebehlo hlasovanie Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. VI. 

 

Bod 7 Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2025 

Pán Obický, hlavný kontrolór obce predniesol návrh kontrolnej činnosti na 1. 

polrok 2025. Poslanci materiál obdržali aj domov pred zastupiteľstvom a bol 

zverejnený 15 dní pred zastupiteľstvom. Spýtal sa, či sú k návrhu nejaké 

doplňujúce návrhy alebo otázky. Nakoľko neboli podané žiadne, starosta dal 

hlasovať za schválenie podľa návrhu a na poverenie na kontrolnú činnosť 

podľa plánu kontrol. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini  schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra obce Iňa na 1. polrok 2025 a poveruje hlavného 

kontrolóra obce Iňa vykonať kontroly podľa plánu kontrol na 1. polrok 2025. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. VII. 

 

Bod 8 Správa nezávislého audítora 

Poslanci obdržali správu audítora aj domov pred zastupiteľstvom. Pani účtovníčka Ivana Bahík 

prečítala záverečné znenie správy, kde audítorka konštatuje, že závierka prebehla v poriadku, 

v súlade so zákonmi. Napriek tomu sa v účtovníctve sa našli drobné chybičky, ktoré sme opravili, 

ale dotkli sa účtu 428, ktorý sme museli opraviť. Opravné účtovanie je prílohou zápisnice. Pán 

starosta sa opýtal či sú k správe nejaké otázky. Nakoľko neboli žiadne poslanci zobrali na vedomie 

správu audítora.  



Obecné zastupiteľstvo v Ini berie na vedomie správu nezávislého audítora za účtovný rok končiaci 

k 31.12.2023. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje zaúčtovanie chýb z minulých období. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. VIII. 

 

Bod 9 Pridelenie nájomného bytu v bytovom dome Iňa č. 123 

Dňa 16.10.2024 bola na obecný úrad doručená výpoveď zmluvy o nájme bytu od pána Arpáda 

Pétera, lehota 3 mesiace začala plynúť 1.11.2024. Takže od 1.2.2025 potrebujeme nového 

nájomníka do nájomného bytu v bytovom dome. Dňa 16.10.2024 sme zverejnili oznam, že: „Obec 

Iňa oznamuje, že od 1.2.2025 (po dohode aj skôr) bude voľný  nájomný byt pozostávajúci z jednej 

obytnej miestnosti o výmere 38,45 m2 a príslušenstva, ktorým je kúpeľňa, WC a chodba. 

Záujemcovia musia podať žiadosť o nájomný byt spolu s povinnými prílohami do 2.12.2024. Na 

adresu obecného úradu Iňa č. 27, 93535. Obecné zastupiteľstvo posúdi žiadosti na najbližšom 

zasadnutí v decembri 2024“. Dňa 17.10.2024 nám bola na obecný úrad doručená žiadosť 

o pridelenie nájomného bytu od Alexandry Szabovej spolu s povinnými prílohami. Dňa 23.10.2024 

od Alexandra Hamrana taktiež s povinnými prílohami. Dňa 28.10.2024 od Janky Majorovej taktiež 

s povinnými prílohami. Obvolali sme aj žiadosti, ktoré boli podané v minulosti,  z ktorých nikto 

neprejavil záujem. Do uzavretia prijímania žiadostí sme neevidovali žiadne iné. Na základe 

preskúmaných žiadostí OZ vybralo žiadosť od pána Alexandra Hamrana, nakoľko je to uchádzač, 

ktorého sociálne a bytové pomery sú nám známe, v obci má dcéru s deťmi a má v záujme v obci 

trvale žiť a stať sa naším občanom. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje pridelenie nájomného bytu pánovi Alexandrovi Hamranovi. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. IX. 

 

Bod 10 Návrh VZN č. 1/2024 o miestnych daniach na území obce Iňa 

Jedná sa o zvýšenie sadzby za stavby. Stavby na bývanie z 0,10 na 0,15 eur/m2, priemyselné stavby 

a stavby pre poľnohospodársku výrobu z 0,40 na 0,60 eur/m2 byty z 0,10 na 0,15 eur/m2. Návrh 

VZN č. 1/2024 bol zverejnený 15 dní pred zastupiteľstvom a poslanci ho obdržali aj domov. 

V rámci vyhodnocovacieho procesu nám na obec neprišli žiadne pripomienky. 

Pán starosta sa spýtal , či sú k návrhu nejaké doplňujúce návrhy, alebo otázky. Nakoľko neboli 

žiadne, dal hlasovať za schválenie podľa návrhu.  

Obecné zastupiteľstvo v Ini sa uznáša na VZN č. 1/2024 o miestnych daniach na území obce Iňa 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. X. 

Bod 11 Návrh VZN č. 2/2024 s názvom Dodatok č. 1/2024 k VZN č. 2/2022- Systém 

triedeného zberu v obci Iňa 

Nakoľko sa od 1.1.2025 mení legislatíva o odpadoch, obce budú musieť zaviesť a vykonávať 

triedený zber komunálnych odpadov pre textil, museli sme vytvoriť dodatok k VZN o odpadoch, 

kde sme zhrnuli podrobnosti o systéme triedeného zberu odpadu z textilu. My sme vytvorili 



zrozumiteľný popis Systému triedeného zberu odpadov v obci Iňa pre všetky triedené zložky 

odpadov. Návrh bol zverejnený 15 dní pred zastupiteľstvom a poslanci ho obdržali aj domov. 

V rámci vyhodnocovacieho procesu sme zmenili znenie a to tak, že nekonkretizujeme názvy 

zberových spoločností, ale udávame ich ako zmluvný partner, z dôvodu prípadnej zmeny 

zmluvného partnera, by sme museli VZN prerábať. 

Pán starosta sa spýtal , či sú k návrhu nejaké doplňujúce návrhy, alebo otázky. Nakoľko neboli 

žiadne, dal hlasovať za schválenie podľa návrhu.  

Obecné zastupiteľstvo v Ini sa uznáša na VZN č. 2/2024 s názvom Dodatok č. 1/2024 k VZN č. 

2/2022 – Systém triedeného zberu v obci Iňa 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XI. 

Bod 12 Informácie starostu o akciách a projektoch 

Uskutočnené akcie od posledného zastupiteľstva: 

-slávnostné otvorenie detského ihriska- cukrová vata, občerstvenie, taktiež musíme vyzdvihnúť, 

že deti a občania boli veľmi trpezliví keď sme čakali s otvorením na to kým nám vyrastie nová 

tráva  

-hody-kolotoče za symbolické ceny, stánok s hračkami 

-posedenie s dôchodcami pri príležitosti mesiaca úcty k starším-slávnostný obed, harmonikár, 

odovzdávali sme im knižky o monografií obce ako darček  

-mikuláš 2024- balíček stál 6€, dali sme ho pripraviť v miestnom obchode čím sme ho podporili, 

pre deti boli pripravené tvorivé dielničky, ozdobili nám vianočný stromček svojou tvorbou, 

občerstvenie, stretnutie s mikulášom, anjelom, čertom, rozsvietili sme vianočný stromček 

a osvetlenie pred obecným úradom 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie informácie o uskutočnených akciách. 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XII. 

 

Plánované akcie do ďalšieho zastupiteľstva: 

-turnaj v stolnom tenise- aj tento rok budeme pokračovať s touto tradíciou, ktorú majú občania 

veľmi radi, turnaj bude medzi sviatkami 28.12. so začiatkom o 14:00, pripravíme občerstvenie, 

prvé 3 miesta dostanú Diplom, šampanské, rozpočet bude 200€. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje akciu turnaj v stolnom tenise 2024 podľa predloženého 

návrhu. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XIII. 

 

-silvester 2024- 31.12.2024 o 18:00 bude pred obecným úradom ohňostroj, pripijeme si 

šampanským, rozpočet 300€ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje akciu Silvester 2024 podľa predloženého návrhu. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XIV. 



 

-ples 2025- v sobotu 15.2.2025 so začiatkom o 19:00 hod. Hrať nám budú duo S a E band. Cena 

lístka zostane 30 €. Nakoľko minulý rok kapela pokazila dojem z plesu si určíme minimálny 

záujem ľudí. Do 31.1.2025 musí byť prihlásených minimálne 40 ľudí, aby akcia bola rentabilná. 

Financovanie akcie bude zo vstupného, ale hlavná cena v tombole ako každý rok bude z obecného 

rozpočtu, navrhujem schváliť rozpočet 300€. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje akciu Ples 2025 podľa predloženého návrhu. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XV. 

 

Informácie o prebiehajúcich projektoch: 

- knižky-v mesiaci október a november sme distribuovali výtlačky knihy o monografií obce Iňa do 

každej domácnosti, knižka má veľmi dobré ohlasy u obyvateľov a tešia sa z nej 

-kanalizácia- viete, že riešime kanalizáciu ako združenie obcí Meridiem, 12 obcí sme sa pôvodne 

mali pripojiť k existujúcej čov na Kalnej, najnovšia verzia je, že by sme sa 5 obcí (Iňa, Tehla, Lula, 

Jesenské, Beša) mali pripojiť k Podhájskej, ktorá má v pláne vybudovať čov v najbližšom čase, 

v minulosti sa rátalo aj s touto alternatívou, preto bola vytvorená projektová dokumentácia, ktorú 

sme našli, tá by sa aktualizovala a mohla použiť, uvidíme, ktorá alternatíva sa rozbehne ako prvá 

a bude pre našu obec výhodnejšia 

-dotácia NSK 2025- budúci rok bude NSK znova rozdávať pre obce 5000€ na zveľadenie územia, 

rozmýšľali sme, že by sme tento krát dotáciu použili na zveľadenie interiéru KD a priestorov 

kancelárií obecného úradu, chceli by sme namaľovať, vymeniť žalúzie, novú oponu a zaviesť aspoň 

jednu klímu nakoľko v letných obdobiach je tu vo vnútri okolo 30 stupňov  

-vianočný stromček pred obecným úradom- prvú adventnú nedeľu sme boli na v lese s občanmi- 

Ferim, Danom Gajdošom, Viktorom Szabóm a Marekom Hentekom, vianočný stromček sme 

vypílili, osadili, ozdobili svetielkami a moja pani manželka ho vyzdobila červenými vianočnými 

guľami, vytiahli sme svietiaceho anjela, soby. Marek nám opäť zabezpečil Merlo a spolu s Mirkom 

Ozimým pozapínali vianočné osvetlenie na stĺpoch. Všetkým veľmi pekne ďakujem za pomoc 

a pánovi Marekovi Hentekovi ďakujem aj za zapožičanie a obsluhu Merla bezodplatne čím nám 

ušetril obecný rozpočet. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie informácie o prebiehajúcich projektoch. 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XVI. 

 

-strecha- máme informácie, že budúci rok by mala výjsť výzva na rekonštrukciu obecných budov, 

chceli by sme podať projekt na rekonštrukciu strechy, potrebovali by sme vypracovať novú 

projektovú dokumentáciu, ktorá bude mať všetky potrebné náležitosti, ktoré budú v uvedené vo 

výzve, čiže bohužiaľ bez platnej projektovej dokumentácie sa nebudeme môcť žiadnej výzvy 

zúčastniť. Strecha nie je odizolovaná, vznikajú nám tepelné úniky, počas silného dažďa je počuť 

buchotanie plechu, rýny sú deravé a pretekajú. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje a súhlasí s vyhotovením projektovej dokumentácie  na 

rekonštrukciu strechy a poveruje starostu k zabezpečeniu potrebných úkonov. 



Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XVII. 

Bod 13 Odmeny poslancom OZ, kontrolórovi a zapisovateľke 

Tento rok sme mali 4 zastupiteľstvá a poslanci sa na nich aktívne zúčastňovali (viď. prezenčné 

listiny). Odmena poslanca je za účasť na zastupiteľstve, odmena činí 25 € v čistom. Nakoľko je pán 

Marek Hentek zástupca starostu prináleží mu odmena 150 € v čistom za rok.. Pani zapisovateľke 

ako starosta určujem odmenu 25€ za zápisnicu. Ako starosta obce navrhujem odmenu aj hlavnému 

kontrolórovi obce nakoľko sa aktívne zúčastňuje na zastupiteľstvách a je zároveň poradným 

orgánom obce. Odmena činí 100€ v čistom. Pán starosta sa opýtal, či sú k návrhu nejaké doplňujúce 

návrhy alebo otázky, žiadne neboli podané.   

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje odmeny poslancom, kontrolórovi a zapisovateľke podľa 

predloženého návrhu. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XVIII. 

 

Bod 14 Rôzne 

1. Inventarizácia k 31.12.2024- pán starosta informoval poslancov o príkaze na inventarizáciu 

majetku a záväzkov. Pre vykonanie inventarizácie ustanovuje inventarizačnú komisiu 

v zložení: Predseda: Filip Žák, člen Richard Vallo a Marek Hentek, pre vykonanie inventúry 

pokladne ustanovujem komisiu v zložení: predseda: Marianna Grmanová a člen: Richard 

Vallo a Simona Szabóová. Inventarizačná komisia od 15.12.2024 do 15.1.2025 zhodnotí 

priebeh a výsledky inventarizácie, odsúhlasí účtovný stav so stavom zistením fyzicky 

a vypracuje písomnú správu o výsledkoch inventarizácie a predloží ju na prerokovanie 

obecného zastupiteľstva na najbližšom zasadnutí.  

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje inventarizáciu ku dňu 31.12.2024, inventarizačnú 

komisiu a komisiu pre vykonanie inventúry pokladne.  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XIX. 

 

2. Podnet od pani Šulkovej na odstránenie priechodu pre chodcov a značky pred bytovým 

domom Iňa č. 123 

Dňa 21.11.2024 nám bola na obecný úrad doručený podnet na odstránenie dopravnej 

značky a zrušenie priechodu pre chodcov pri bytovom dome č. 123. Po dostavbe bytového 

domu bol na miestnej komunikácií vodorovnou dopravnou značkou a zvislou dopravnou 

značkou vyznačený priechod pre chodcov. Vplyvom poveternostnej situácie vodorovné 

označenie priechodu pre chodcov zmizlo a o priechode informuje už len zvislá dopravná 

značka. Zvislou dopravnou značkou dochádza k obmedzeniu parkovania pred domom 

rodiny Šulkovej. V minulosti došlo k niekoľkým kolíznym situáciám, pri vchádzaní 

a vychádzaní z parkovacích miest pre bytovým domom. Pani Šulková ďalej v liste uvádza: 

„ zvislá dopravná značka má informovať ostatných účastníkov premávky o tom, že na 

vozovke je vodorovné dopravné značenie, čo v tomto prípade nie je splnené“. Zároveň 

dáva do pozornosti pre prípad, ak by došlo k opätovnému vyznačeniu priechodu pre 

chodcov: „ v rámci zásad umiestňovania dopravných značiek je zásada nevyhnutnosti, 



ktorá pojednáva o tom, že dopravné značky majú preukázateľne znižovať riziko ohrozenia 

účastníkov cestnej premávky a taktiež aj preukázateľne znižovať mieru obmedzenia 

účastníkov cestnej premávky a priechody pre chodcov sa  vyznačujú len tam, kde je 

potrebné dať chodcom prioritu pri prechádzaní cez vozovku, nakoľko by bolo ich 

prechádzanie cez vozovku na danom mieste potrebné“. Tento podnet som konzultoval 

s policajným cestným inžinierom a keďže cesta je v našej správe, vieme to vyriešiť tak, že 

si podáme žiadosť o odstránenie značky. Je v našom záujme túto situáciu vyriešiť 

a odstrániť toto dopravné značenie, aby sme v budúcnosti predišli možným dopravným 

kolíziám pri parkovaní. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje odstránenie dopravnej značky pred bytovým 

domom Iňa č. 123 a poveruje starostu na vybavenie formálnych záležitostí. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XX. 

 

3. Vyradenie knižnice z evidencie knižníc 

Nakoľko vieme, že knižnica nám neslúži na svoj účel, musíme formálne vyradiť knižnicu 

z evidencie knižníc, podáme si žiadosť s potrebnými náležitosťami a bude vyradená 

z evidencie. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje návrh na zrušenie obecnej knižnice z evidencie 

knižníc a poveruje starostu na vybavenie formálnych záležitostí. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XXI. 

4. Kompostéry 

Dňa 11.11.2024 sme podali na technický sekretariát NSK projektový zámer integrovanej 

územnej investície (IÚI) na realizáciu projektu „Podpora predchádzania vzniku 

biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov v domácnostiach v obci Iňa “. Jedná 

sa o 85 kompostérov do domácností o objeme 601-800l a 2 kompostéry do bytových domov  

o objeme 1001 l. Ak nám PZ schvália, ďalším krokom bude: 

a) Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok (NFP) za účelom realizácie 

projektu na základe výzvy vyhlásenej Ministerstvom investícií, regionálneho rozvoja 

a informatizácie SR na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku pre projekty integrovaných územných investícií na špecifický cieľ RSO2.6. 

Podpora prechodu na obehové hospodárstvo, ktoré efektívne využíva zdroje, opatrenie (kód 

výzvy: PSK-MZP-018-2024-ITI-EFRR ) s názvom „Podpora predchádzania vzniku 

biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov v domácnostiach v obci Iňa“.  

b) Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

„Podpora predchádzania vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov v 

domácnostiach v obci Iňa“, ktorého ciele sú v súlade platným programom rozvoja obce Iňa  

vo výške najmenej =13 643,36 eur(rozdiel celkových oprávnených nákladov projektu a 

žiadaného NFP v súlade s podmienkami poskytnutia externej pomoci) 

c) Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini berie na vedomie projektový zámer integrovanej územnej 



investície (IÚI) na realizáciu projektu „Podpora predchádzania vzniku biologicky 

rozložiteľných komunálnych odpadov v domácnostiach v obci Iňa “. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje 

 a) Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok (NFP) za účelom realizácie 

projektu na základe výzvy vyhlásenej Ministerstvom investícií, regionálneho rozvoja 

a informatizácie SR na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku pre projekty integrovaných územných investícií na špecifický cieľ RSO2.6. 

Podpora prechodu na obehové hospodárstvo, ktoré efektívne využíva zdroje, opatrenie (kód 

výzvy: PSK-MZP-018-2024-ITI-EFRR ) s názvom „Podpora predchádzania vzniku 

biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov v domácnostiach v obci Iňa“.  

b) Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

„Podpora predchádzania vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov v 

domácnostiach v obci Iňa“, ktorého ciele sú v súlade platným programom rozvoja obce Iňa  

vo výške najmenej =13 643,36 eur (rozdiel celkových oprávnených nákladov projektu a 

žiadaného NFP v súlade s podmienkami poskytnutia externej pomoci) 

c) Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XXII. 

 

5. Grep Slovakia s.r.o. 

Už sme to v spomínali na minulých zastupiteľstvách, spoločnosť Grep Slovensko, s ktorou 

máme podpísanú zmluvu o rekonštrukcií verejného osvetlenia nám už asi pred rokom a pol 

začala posielať navýšené faktúry, niektoré potom stornovali, potom posielali nové ešte 

s inými sumami.  My ako aj iné obce sme platili faktúru v pôvodne dohodnutej sume 

vyplývajúcej zo zmluvy, mali sme s nimi aj niekoľko stretnutí, na ktorých sme im dali 

podmienku, aby nám poslali vyjadrenie z banky, že sa zmenil euribor o viac ako 5% a tým 

pádom im banka zvýšila aj náklady na úver. Do dnešného dňa nám neposlali relevantný 

dôkaz o navýšení. Najali si právničku, ktorá nám poslala návrh na mimosúdne doriešenie 

sporu, dohodu o urovnaní, dokonca sa vyhrážali, že ukončia spoluprácu a svietidlá 

odmontujú. Nakoľko sme platili pôvodne dohodnutú sumu 283,42 € vznikol nám tam 

„rest“ v podobe neuhradeného rozdielu medzi pôvodnou dohodnutou sumou a nimi 

faktúrovou sumou v hodnote 1328,45 €, konateľ spoločnosti pán Páleník bol za nami na 

obecnom úrade osobne. Ani pri osobnom stretnutí nám nevedel vysvetliť a podložiť na 

základe čoho navyšujú faktúry. Snažil sa nám vysvetliť, že podľa neho euribor vzrástol nie 

o viac ako 5% ale až o 1000 percentuálnych bodov, a nedal si vysvetliť, že my máme 

v zmluve uvedené percentá a nie percentuálne body. Pýtali sme sa ho ako riešia túto 

situáciu ostatné postihnuté obce, tvrdil, že už väčšina obcí podpísala dohodu, platia resty 

a uznali navýšené faktúry. Majú za sebou aj jeden súdny spor s obcou Rimavské Zálužany. 

Kontaktoval som starostu ako teda postupovali oni a tvrdil, že zatiaľ ho právne úkony stáli 

1400€ a prvostupňový súd zatiaľ prehrali, ale budú sa odvolávať. Pán Páleník sa chcel 

dohodnúť a ponúkal nám 4 alternatívy vyriešenia situácie,  

1. Podpísanie dohody o urovnaní a vyplatenie „restu“ 1328,45 € 

2. Vyplatenie „restu“, ale nepodpísanie dohody, čiže bude naďalej 

platiť pôvodne podpísaná zmluva, ale uznáme zvýšené faktúry 

v sume 346,68 € mesačne 



3. Ukončiť spoluprácu a tým pádom vyplatiť nimi stanovený zostatok 

38 481,48 € 

4. Súdne konanie 

Chcel som to prediskutovať s vami na zastupiteľstve, aby ste sa aj vy vyjadrili ako vyriešiť 

túto situáciu. OZ sa zhodlo na riešení situácie podľa 2 alternatívy, čiže vyplatiť doterajšie 

resty, ale nepodpísať žiadnu dohodu ani novú zmluvu. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje vyplatenie „restov“ za faktúry voči spoločnosti 

Grep Slovakia s.r.o. a nepodpísanie žiadnej novej zmluvy alebo dohody. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XXIII. 

 

6. Plán budúcich zasadnutí 

Zasadnutia sme si naplánovali na stredy o 17:00 a to konkrétne: 

5.3.2025, 11.6.2025, 10.9.2025, 3.12.2025. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini berie na vedomie plán budúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva 

v roku 2025. 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XXIV. 

7.PHSR Spoločné Levického okresu 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja je strategický dokument, ktorý je výsledkom 

predstáv o smerovaní rozvoja územia. Cieľom PHSR je sformulovať takú predstavu o smerovaní 

územia, ktorá vyjadruje ekonomické a sociálne záujmy obyvateľov a zároveň je v súlade s prijatými 

koncepciami štátu, VÚC, príp. rezortnými stratégiami, záujmami ochrany životného prostredia, 

kultúrneho dedičstva a pod. Vypracovanie a schválenie nového PHSR celého okresu Levice je 

v súlade s viacerými programovými dokumentami k novému programovému obdobiu 2021-2027 na 

úrovni centrálnych orgánov, s ktorými tento strategický dokument korešponduje. Celá agenda 

regionálneho rozvoja je teraz v gescii Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie 

SR. Teritoriálnu alokáciu Programu Slovensko riadi každý VÚC prostredníctvom technického 

sekretariátu, schvaľovanie jednotlivých projektov v zmysle výziev pre integrované územné 

investície v rámci NSK je v gescii Rady partnerstva NSK. Existencia PHSR je podmienkou pre 

získanie externých zdrojov pre rozvojové projekty obcí. Aktualizácia PHSR SPR Levice je 

plánovaná 1x ročne, každý rok sa spracovávajú monitorovacie správy, ktoré zachytávajú pohyb 

v investičných projektoch realizovaných v obci. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje 

 A) SPOLOČNÝ PROGRAM HOSPODÁRSKEHO ROZVOJA A SOCIÁLNEHO ROZVOJA 

STRATEGICKO-PLÁNOVACIEHO REGIÓNU LEVICE DO ROKU 2030 (Verzia 1.0) – časť 

analytickú a strategickú (skrátený názov PHSR SPR Levice do roku 2030) 

B) Akčný plán obce Iňa ako súčasť realizačno – finančnej časti 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XXV. 

 

8. Financovanie knižky-monografia o obci Iňa 



Na minulom zastupiteľstve sme si schválili 500€ na financovanie knižky z rozpočtu obce, na akciu 

pre dôchodcov sme si schválili 600€, z ktorých časť išla aj na knižky, nakoľko ju dôchodcovia 

dostávali ako dar. Ušetrili sme € pri slávnostnom otvorení ihriska a neuskutočnili sme akciu varenie 

gulášu, kde sme ušetrili 300€, mali sme schválenú tlač 100 ks knižiek, ale po zvážení sme dali 

vytlačiť 120 ks nakoľko bola množstevná cena výhodnejšia, niektorí občania nám dopredu nahlásili, 

že by si vytlačenú knižku aj kúpili, čím sa obci vráti časť nákladov s ktorými sme predtým nerátali. 

Niekoľko kusov knižiek sme nechali aj na reprezentačné účely obce. Dali sme teda vytlačiť 120ks 

za 1683€. Do každej domácnosti išla jedna knižka a ten kto má záujem dokúpiť si knižku, 

predávame ju na obecnom úrade po 15€. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje financovanie knižky monografia o obci Iňa podľa 

predloženého návrhu. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XXVI. 

 

 

Bod 15 Diskusia 

-Pán poslanec a zároveň zástupca starostu obce Marek Hentek predniesol návrh na zvýšenie platu 

starostu od 1.1.2025 o 10%, takže prvé zvýšenie by bolo vo výplate za január 2025. Zvýšenie 

odôvodnil tým, že za starostom je za 2 roky vo funkcií vidno jeho snahu, dobre vykonanú prácu,  

správne napredovanie a zveľaďovanie obce a pozitívne hospodárske výsledky. Spomenul úspešné 

projekty ktoré prebehli v priebehu tohto roka - novostavba detského a workout ihriska, 

modernizovaný rozhlas, zabezpečenie potravín v obci a taktiež aj úspešne zorganizované kultúrno-

spoločenské akcie.  

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje zvýšenie platu starostu o 10%.  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XXVII. 

 

-Pani poslankyňa Grmanová predniesla podnet od obyvateľov bytovky ktorým prekáža neporiadok 

pri vchode do bytovky pod schodiskom, kde sa momentálne nachádza loď, ale aj neporiadok 

v spoločných priestoroch kočikárni. Starosta obce sa stretne s obyvateľmi bytovky a upozorní ich 

na vzniknutý problém. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini berie na vedomie diskusné príspevky tak ako boli prednesené. 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uznesenie OZ č. XXVIII. 

 

Bod 16 Záver 

Predsedajúci Mgr. Adrián Juhás, MBA, starosta obce na záver poďakoval prítomným za aktívnu  

účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

Starosta obce:  Mgr. Adrián Juhás, MBA 

 

Overovatelia zápisnice: Filip Žák 

                                       Richard Vallo 

 

Zapisovateľka: Ivana Bahík 


